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P R O T O K Ó Ł  NR XLVIII/18 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 13
00

 do 15
00

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 19 października 2018 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XLVIII sesji i powitania Pana Leszka Walocha Burmistrza, Panią Sylwię 

Łaźniewską Zastępcę Burmistrza, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy, Panią Agnieszkę 

Walendzik Prezes PUK Komunalni, Panią Jolantę Pawlak Dyrektor Gminnego Zespołu 

Szkół, Panią Agnieszkę Żendełek Dyrektor Przedszkola „Baśniowa Kraina” w Dobiegniewie, 

Pana Zbigniewa Ignasiaka Kierownika Posterunku Policji, Pana Andrzeja Ograbka 

Kierownika OPS, radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz kierowników 

jednostek podległych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 

według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 15, a zatem podejmowane 

uchwały są prawomocne. 

 

Ad.2.  

Pani Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza wnioskowała o wprowadzenie do porządku 

obrad następujących projektów uchwał: 

 jako pkt 9 b) przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028”. 

 jako pkt 9 c) zmiany Uchwały Nr VI/60/2003 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 

30 czerwca 2003r. w sprawie Statutu Gminy Dobiegniew. 

 jako pkt 9 d) nadania nazwy ulicy w Dobiegniewie. 

 jako pkt 9 e) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.  

 jako pkt 9 f) udzielenia dotacji w 2018 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 

obszarze Gminy Dobiegniew. 

 jako pkt 9 g) wyrażenia woli wspólnej realizacji oraz współfinansowania zadania  

pt. „Zastosowanie biomanipulacyjnej metody rekultywacji jeziora Wielgie  
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w Dobiegniewie, w celu zwiększenia jego potencjału przyrodniczego, turystycznego  

i rekreacyjnego”. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 

7. Remonty i inwestycje drogowe na drogach gminnych w kadencji RM w latach 2014-2018. 

8. Informacja na temat rewitalizacji miasta (zadania wykonane w 2018 r. i plan zadań do 

wykonania w 2019r.) 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2018 rok.  

b) przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028”. 

c) zmiany Uchwały Nr VI/60/2003 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 czerwca 

2003r. w sprawie Statutu Gminy Dobiegniew. 

d) nadania nazwy ulicy w Dobiegniewie. 

e) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.  

f) udzielenia dotacji w 2018 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

g) wyrażenia woli wspólnej realizacji oraz współfinansowania zadania  

p.t. „Zastosowanie biomanipulacyjnej metody rekultywacji jeziora Wielgie  

w Dobiegniewie, w celu zwiększenia jego potencjału przyrodniczego, turystycznego  

i rekreacyjnego”. 

10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

11. Komunikaty. 

12. Wręczenie podziękowań. 

13. Zakończenie sesji 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymało się 0 radnych. 
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Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 11 października 2018 roku, który stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.4. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawił Pan Leszek Waloch 

Burmistrz Dobiegniewa: 

 Ostatnia sesja miała miejsce dnia 12 października br. i ten dzień był dla nas szczególny, 

ponieważ w tym dniu oddaliśmy do użytku ratusz przy ul. Obr. Pokoju. Po sesji 

obchodziliśmy również w szkole przy ul. Poznańskiej Dzień Edukacji Narodowej.  

Bardzo serdecznie dziękuję wszystkim tym, którzy przygotowywali tą uroczystość.  

 Dnia 15 października gościliśmy Pana Strzeleckiego. Jest to architekt, który otrzymał  

od nas zlecenie z rewitalizacji przygotowania koncepcji i projektu przebudowy placu 

Starca.  

 Dnia 16 października byłem na spotkaniu u Pana Starosty, który bardzo mocno 

zaangażował się w sprawy suszy w rolnictwie. Mamy około 200 wniosków suszowych.  

 Tego dnia odbyła się także Komisja Finansowo – Gospodarcza.  

 W tym dniu również z Panem Skarbnikiem odwiedziliśmy Komendę Wojewódzką 

Państwowej Straży Pożarnej i podpisaliśmy umowę na zakup sprzętu pożarowego  

na kwotę 42.000zł. 

 Dnia 17 października br. wspólnie z firmą Berg, która przygotowywała projekt 

przebudowy, rozbudowy i remontu Muzeum Woldenberczyków zweryfikowaliśmy 

kosztorys i dokumenty zostały dostarczone do Frankfurtu. W tej chwili czekamy na 

zaproszenie, by podpisać umowę na te 1,5 mln euro.  

 Tego dnia odbyła się również Komisja Społeczno – Oświatowa.  

 Dnia 18 października br. spotkałem się z aktywistami, ludźmi, którym bardziej się chce  

a nie muszą, działać na rzecz swojej społeczności, w klubach piłkarskich, 

stowarzyszeniach czy też związkach. Podziękowałem za współpracę, dlatego że jak 

Państwo wiecie nie kandyduję w związku z tym było to dla mnie bardzo ważne.  

 W dniu dzisiejszym byłem w Zielonej Górze, aby podpisać umowę w Komendzie 

Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej dotyczącą zakupu średniego samochodu 

strażackiego i jesteśmy jedną z 18 gmin, do których ten samochód trafi.  
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Ad.5.  Wnioski i zapytania.  

Brak.  

 

Ad.6.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. Remonty i inwestycje drogowe na drogach gminnych w kadencji RM w latach 2014-

2018. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8.  Informacja na temat rewitalizacji miasta (zadania wykonane w 2018 r. i plan zadań do 

wykonania w 2019r.) 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo. W 2018roku wykonaliśmy następujące zadania w ramach programu 

modelowej rewitalizacji miast: 

 W zakresie ochrony środowiska: modernizacja kotłowni przy ul. Szkolnej, 

połączenie sieci ciepłowniczej pomiędzy kotłowniami przy ul. Mickiewicza i ul. 

Szkolnej, likwidacja kotłowni przy ul. Mickiewicza, rozbudowana sieć 

ciepłownicza miasta.  

 W okresie sprawozdawczym, czyli w 2018 roku wykonano dokumentację 

projektową i kosztorysową wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę – zadanie 

zostało zakończone.  

 Z zakresu ochrony środowiska: modernizacja oczyszczalni ścieków wraz z główną 

przepompownią ścieków w Dobiegniewie, opracowanie dokumentacji projektowej 

i kosztorysowej – dokumentacja została wykonana, zadanie zostało zakończone.  

 W paragrafie działania edukacyjne: organizacja warsztatów szkoleniowych oraz 

zespołu rewitalizacji. Gościliśmy zaprzyjaźnioną gminę Kępice w ramach wizyty 

studyjnej w Dobiegniewie. Warsztaty zakończyły się uczestnictwem w spotkaniu 

pod hasłem „Śpiewać każdy może” zorganizowane dla dobiegniewskich seniorów 

przez młodzież szkolną w ramach zajęć edukacyjnych „Nie jesteś sam, łączymy 

pokolenia”. Cykl zajęć edukacyjnych w szkołach, prowadzących było  

20 nauczycieli, w roku 2018 odbyło się łącznie 384 godzin zajęć edukacyjnych 

w szkołach. Zajęcia mają na celu edukację dotyczącą zachowań obywatelskich  

i stanowią zachętę do czynnego włączania się w poprawę jakości życia, 

zamieszkiwania, pracy. W działania rewitalizacyjne włączona jest młodzież 

szkolna, aby wśród młodego pokolenia wzmacniać dobiegniewską tożsamość. 
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Kreowanie dużej części działań dla dzieci i młodzieży sprawia, że proces 

rewitalizacji jest lepiej rozpoznawalny i postrzegany przez całą społeczność Gminy 

Dobiegniew. Realizowane zajęcia edukacyjne to: mały architekt; obserwuję, 

analizuję, informuję; rewitalizacja w komiksie; filmowe opowieści  

o Dobiegniewie; literacka podróż po Dobiegniewie; miejsce dziennikarzy; 

przewodnicy miejscy; tacy sami, choć różni; nie jesteś sam – łączymy pokolenia. 

Na zajęciach dzieci i młodzież m.in. projektują swoje otoczenie, obserwują  

i oceniają stan środowiska, łączą pokolenia, poprzez spotkania z seniorami, badają 

przeszłość i dobiegniewską tożsamość.          

 W ramach działania partycypacja społeczna w dniu 29 września 2018r. odbyło się 

forum rewitalizacyjne pod hasłem „Tu jest moje miejsce” połączone z obchodami 

25-lecia szkolnictwa ponadgimnazjalnego w Gminie Dobiegniew, jako przykładu 

społecznej rewitalizacji. Forum rewitalizacyjne to podsumowanie działań 

realizowanych w projekcie „Dobiegniew - chcę tu mieszkać, pracować i żyć”. 

Kierownik projektu przedstawiła uczestnikom wydarzenia – mieszkańcom gminy, 

w tym seniorom, młodzieży, grupom formalnym i nieformalnym, przedstawicielom 

dobiegniewskiego samorządu oraz zaproszonym gościom. 

Zadania i przedsięwzięcia wykonane były w ramach realizowanego projektu 

modelowej rewitalizacji miast.  

 Działania promocyjne dotyczą obsługi naszej strony internetowej. Bardzo Państwa 

zachęcam do obserwowania tej strony internetowej. 

 W ramach doradztwa eksperckiego mamy Panią, która nam pomaga, jeżeli chodzi  

o ekonomię społeczną.   

 W 2019 roku planowane są następujące zadania:  

 opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 

obszarze miasta Dobiegniew,  

 zagospodarowanie placu pchor. T. Starca - przygotowanie dokumentacji 

technicznej,  

 termomodernizacja budynków mieszkalnych – dokumentacja projektowa  

i techniczna, 

 plan gospodarki niskoemisyjnej, 

 parki i skwery na terenie miasta, alejki, place zabaw, oświetlenie, 

nasadzenia, mała architektura - przygotowanie dokumentacji technicznej.  
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Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2018 rok. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLVIII/267/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

b) przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028”. 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado otrzymali 

Państwo na płycie CD Strategię Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028 i wkradł 

nam się błąd, nie ma jednego załącznika – o monitorowaniu całej strategii rozwoju Gminy 

Dobiegniew, dlatego to zostanie dla Państwa uzupełnione.  

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLVIII/268/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

c) zmiany Uchwały Nr VI/60/2003 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 czerwca 

2003r. w sprawie Statutu Gminy Dobiegniew. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – zmiany głównie podyktowane są powstaniem 

czwartej komisji Skarg, wniosków i petycji. Oprócz tego teraz radny będzie mógł być 

członkiem dwóch komisji.  

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo. Przypadł nam obowiązek, by przygotować na zakończenie tej kadencji  

i wprowadzić zmiany do statutu, które wynikają ze zmian ustawy o samorządzie 

gminnym. Tak naprawdę nic poza tymi ustawowymi zmianami do tego statutu nie 

proponujemy.  

 Waldemar Szpila radny – na komisji Rewizyjnej zapoznając się z treścią zmian tego 

statutu mieliśmy duże wątpliwości, co do usunięcia w §18 pkt. 9 i 10. Jest to dla nas nie 

do końca zrozumiałe, że w przypadku nieobecności Przewodniczącego nie może 

scedować swoich uprawnień na Wiceprzewodniczącego do reprezentowania Rady na 

zewnątrz.   

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – mam świadomość, ze budzi to kontrowersje,  

ale zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym art.19 ust.2: Zadaniem przewodniczącego 
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jest wyłącznie organizowanie pracy rady oraz prowadzenie obrad rady. Przewodniczący 

może wyznaczyć do wykonywania swoich zadań wiceprzewodniczącego. 

 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLVIII/269/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

d) nadania nazwy ulicy w Dobiegniewie. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLVIII/270/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

e) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLVIII/271/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

f) udzielenia dotacji w 2018 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Gminy 

Dobiegniew. 

 Leszek Waloch Burmistrz – to jest te 100 tys. zł, które byliście Państwo uprzejmi na 

poprzedniej sesji przesunąć w budżecie, a w dniu dzisiejszym trzeba podjąć uchwałę, 

na jaki cel.  W dniu wczorajszym spotykałem się z księżmi proboszczami naszych parafii 

i ksiądz proboszcz Piotr Spychała bardzo serdecznie Państwu dziękuje za to wsparcie.  

To pozwala zachować spokój finansowy i remontować nasze kościoły dalej. Dziękuję 

bardzo w jego imieniu.    

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLVIII/272/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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g) wyrażenia woli wspólnej realizacji oraz współfinansowania zadania pt. „Zastosowanie 

biomanipulacyjnej metody rekultywacji jeziora Wielgie w Dobiegniewie, w celu 

zwiększenia jego potencjału przyrodniczego, turystycznego i rekreacyjnego”. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – czy można coś zrobić, żeby nie wpuszczać do 

jeziora „bałaganu” ze stawów? My wydajemy pieniądze na rekultywację jeziora, a co roku 

przed świętami jesteśmy zalewani.   

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – problem dotyczy spływów wód po hodowli 

karpia? Szanowni Państwo według mojej wiedzy na dzień dzisiejszy nic nie możemy 

zrobić, bo te spływy od czasu, kiedy te stawy powstały, były, są i sądzę, (choć mylić się 

mogę) będą. Tak naprawdę te wody (bo nie chcę tego nazywać ściekami, bo to nie są 

ścieki). To są azotany i fosforany, które dostają się do środowiska stawowego poprzez 

odchody ryb, powodują eutrofizację tychże stawów i spływają do zlewni. Zdaję sobie 

sprawę, że wizualnie trochę źle to wygląda, bo kiedy spuszcza się wodę ze stawów przy 

dużym zagęszczeniu ryby, również jest ta woda w jakiś sposób mącona. To na pewno też 

wpływa na eutrofizację zlewni, w tym j. Wielgie.        

 Paweł Łysiak radny – czy możemy wymusić założenie filtrów? 

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – moim zdaniem nie. Przygotowując ten projekt –  

II etap rekultywacji j. Wielgie poprosiliśmy, by Uniwersytet Szczeciński przed 

rozpoczęciem tej biomanipulacji gatunkowej przeprowadził szczegółową analizę fizyko-

chemiczną tego środowiska. Mamy wyniki badan po poprzednim etapie rekultywacji,  

które wskazują, że stan wody poprawił się w odniesieniu do minionych lat.  

 Waldemar Szpila radny – chodzi o staw w Osieku. Z tego, co wiem to została podpisana 

umowa dzierżawy i dzierżawca został zobligowany w ramach tej dzierżawy  

do wybudowania odstojników, które miałyby oczyszczać wodę w trakcie spuszczania tej 

wody przed odłowami lub do zastosowania jakiś mat oczyszczających. 

 Paweł Łysiak radny – czy możemy wstrzymać się z podjęciem tej uchwały do następnej 

sesji? 

 Dariusz Majowicz radny – dopóki nie będzie oczyszczalni wewnętrznych to nie ma sensu 

wykładać pieniędzy.  

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – nie wstrzymujmy się, bo wtedy nie będziemy 

mieli nic. Środki finansowe, które uzyskał Uniwersytet Szczeciński pochodzą ze źródeł 

unijnych.  Mamy podpisane porozumienie i jeśli zrezygnujemy ze współfinansowania  

50 tys. zł to Uniwersytet zrezygnuje z kwoty 300 tys. zł. Ta metoda, którą Uniwersytet 

chce zastosować i zastosuje polega na biomanipulacji gatunkowej ryb i to nie jest metoda 

na 1-2 lata. Efekty rekultywacji tą metodą uzyskane będą w ciągu 3-5 lat. Generalnie 
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chodzi o to, by wprowadzić ryby drapieżne, wyeliminować ryby roślinożerne, które 

wprowadzają ogrom materii biogennej do jeziora. Już na wiosnę przewidziany jest 

pierwszy etap wprowadzenia drapieżników, czyli narybku letniego sandacza i szczupaka. 

Dlatego nie rezygnujmy Szanowni Państwo, bo już się szansa nie powtórzy.  

 Dariusz Majowicz radny – każdy dzierżawca zobowiązany jest na akwenie zarybiać 

jezioro, czyli to, co będzie wpuszczone to będzie ponad, a dzierżawca będzie z tego 

korzystał? 

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – korzyści uzyska dzierżawca bez własnych 

nakładów. Na początku dzierżawca podchodził niechętnie do tego projektu, ale jego operat 

zarybieniowy będzie zmieniany w porozumieniu z Wodami Polskimi i dzierżawcą.   

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – czy znana jest kwota całego projektu? 

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – wnioskodawcą był Uniwersytet Szczeciński, który złożył 

wniosek do Marszałka Woj. Lubuskiego i wniosek przeszedł. Współfinansowanie jest 

takie, że 85% - dotacja Urzędu Marszałkowskiego ze środków unijnych, a 15% - to jest 

udział gminy.    

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLVIII/273/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 14
00

 do godz. 14
20

. 

 

Ad.9.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Brak. 

 

Ad.10.  Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado 

niebawem 11 listopada. Wspólnie z Panią Dyrektor Jolantą Pawlak organizujemy  

tą uroczystość w naszej gminie i bardzo proszę Państwa Sołtysów do końca tego miesiąca 

o wyznaczanie z każdego sołectwa po 5 osób aktywnych do wyróżnienia.  

 Jerzy Biel radny – chciałbym podziękować w imieniu Pani Sołtys Sołectwa Sarbinowa 

oraz Rady Sołeckiej i mieszkańców Podleśca. Dziękujemy za zrobienie drogi asfaltowej  

w Podleścu. Proszę nie zapomnieć w następnej kadencji o drodze w Sarbinowie.  
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Ad. 11. Wręczenie podziękowań. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – Szanowni Państwo szybko dobiegła kolejna 

kadencja władz samorządowych naszej gminy. Pracując dla dobra gminy nigdy nie 

kierowaliśmy się emocjami, złośliwością czy nienawiścią. Czasami mimo odmiennych 

zdań podejmowaliśmy ważne decyzje w miłej atmosferze pozbawionej wrogich 

antagonizmów. Początki były trudne. Zwłaszcza dla nowych radnych, ale wyzwania,  

z którymi przyszło nam się zmierzyć zaowocowały podjętymi ważnymi uchwałami. 

Funkcja radnego to pewien rodzaj służby i podejmując tą służbę każdy z nas wiedział,  

że zostanie oceniony przez wyborców. Najważniejsze, abyśmy mogli i potrafili sami siebie 

ocenić indywidualnie. Pierwsza Sesja odbyła się dnia 1 grudnia 2014 roku, wtedy też 

złożyliśmy ślubowanie i wybraliśmy Przewodniczącego RM, Wiceprzewodniczącego RM, 

Przewodniczących i członków komisji. Nasze podjęte decyzje zawarliśmy w 273 

uchwałach na 48 Sesjach RM. Nikt nie liczył ile złożyliśmy interpelacji, przy czym 

stwierdzić należy, że radni bezpośrednio zwracali się nie tylko do Burmistrza, ale także  

do kierowników poszczególnych referatów z bieżącymi sprawami i problemami 

zaistniałymi w ich miejscowościach czy okręgach, nie czekając na posiedzenia rady. 

Komisje rady pracowały bardzo rzetelnie i nienagannie. Posiedzenia odbywały się zgodnie 

z ramowymi planami pracy na dany rok. Szanowni radni na zakończenie chciałbym Wam 

bardzo serdecznie podziękować za wyrozumiałość, wspaniałą współpracę przy uchwalaniu 

niejednokrotnie trudnych i ważnych uchwał wspierających naszą gminę. Myślę, że pracę 

naszą obiektywnie ocenią wyborcy podczas zbliżających się wyborów samorządowych. 

Panie Burmistrzu, Pani Burmistrz, Panie Skarbniku, Kierownicy referatów na Wasze ręce 

składam serdeczne podziękowania dla wszystkich pracowników Urzędu Miejskiego,  

za współpracę przy tworzeniu i realizowaniu uchwał. Życzę wszystkim wszystkiego 

najlepszego, pomyślności w życiu osobistym i sukcesów w pracy zawodowej.  

Panie Burmistrzu życzę przede wszystkim zdrowia i wytrwałości na nowej drodze życia. 

Sołtysom dziękuję za współpracę, cenne uwagi i podpowiedzi. Życzę Wam dużo zdrowia. 

Paniom dyrektorkom dziękujemy za współpracę życząc sukcesów w pracy zawodowej.   

 

 Leszek Waloch Burmistrz – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie i Panowie 

Sołtysi, Państwo Dyrektorzy jednostek podległych w gminie, Szanowni Państwo to ja 

Państwu dziękuję za te wszystkie lata współpracy, szczególnie za te ostatnie 4, dlatego że 

praca z Państwem była dla mnie przyjemnością. Miałem możliwość współpracowania z 5 

samorządami dobiegniewskimi, radami miejskimi i z całą odpowiedzialnością stwierdzam, 
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że z Państwem ta współpraca układała się najlepiej. Dziękuje Państwu za wszystko to,  

co dla mieszkańców Państwo uczyniliście.  

 

Następnie wręczono podziękowanie dla Pana Leszka Walocha Burmistrza  

oraz Pani Sylwii Łaźniewskiej Zastępcy Burmistrza. Podziękowania wręczył Pan Marek 

Kowalczyk Przewodniczący Rady oraz Pan Karol Golec Wiceprzewodniczący Rady. 

Wręczenie podziękowań dla radnych dokonali Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący 

Rady, Pan Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa oraz Pan Karol Golec 

Wiceprzewodniczący Rady.  

 

 Barbara Kucharska radna Sejmiku województwa lubuskiego – chciałabym przede 

wszystkim podziękować Panu Przewodniczącemu i Szanownym radnym, Panu 

Burmistrzowi, Pani Burmistrz i całej administracji gminy, wszystkim sołtysom oraz całej 

społeczności gminy Dobiegniew. Swoją powinność czyniłam przez 3 kadencje i czuję się 

spełniona, ponieważ starałam się swoją funkcje rzetelnie sprawować, działać aktywnie. 

Jeszcze raz chciałam podziękować za współpracę i życzyć dalszych sukcesów.    

 

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLVIII 

sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 


